

KPC high quality herbal granules are available only through your health practitioner

An Zhong San

(Fennel & Galanga Formula)

NPN 80034147

100 grams of herbal granules / 100 grammes de granules à base de plantes

Medicinal Ingredients / Ingrédients médicinaux

Each gram of granules contains / Chaque gramme de granulés contient

Gan Cao (Glycyrrhiza uralensis, Rhizome)	256mg (5:1, QCE 1280mg)
Gao Liang Jiang (Alpinia officinarum, Rhizome).....	128mg (5:1, QCE 640mg)
Rou Gui (Cinnamomum cassia, Bark/écorce)	128mg (5:1, QCE 640mg)
Yan Hu Suo (Corydalis turtschaninovii, Rhizome)	128mg (5:1, QCE 640mg)
Xiao Hui Xiang (Foeniculum vulgare, Fruit).....	128mg (5:1, QCE 640mg)
Gan Jiang (Zingiber officinale, Rhizome)	128mg (5:1, QCE 640mg)
Mu Li (Oestrea gigas, Shell/Coquille).....	104mg (5:1, QCE 520mg)

Non-medicinal Ingredients: Cellulose, Potato starch

Ingrédients non médicinaux: Cellulose, féculé de pomme de terre.

Recommended Use: Traditionally used in Chinese Medicine to warm the center, dispel cold, transform accumulation, fortify the spleen, and harmonize the center to help with epigastric pain.

Usage recommandé: Utilisée traditionnellement en médecine chinoise pour réchauffer le centre, dissiper le froid, transformer l'accumulation, fortifier la rate et harmoniser le centre pour soulager la douleur épigastrique.

Adult dosage: 2 grams 3 times per day or as directed.

Posologie pour adulte: 2 grammes 3 fois par jour ou selon les directives.

Caution: Consult a traditional Chinese medicine or health care practitioner before using. Consult a health care practitioner if the symptoms persist or worsen. Do not use if pregnant or breastfeeding.

Mise en garde: Consultez un médecin traditionnel chinois ou un professionnel de la santé avant d'utiliser. Consulter un professionnel de la santé si les symptômes persistent ou s'aggravent. Ne pas utiliser si vous êtes enceinte ou allaitez.

Store at room temperature.

Conserver à température ambiante.

Do not use if seal is broken.

Ne pas utiliser si le sceau est brisé.

Imported by/Importé par:
Eastern Currents Distributing Ltd
9109 Shaughnessy Street
Vancouver, B.C. V6P 6R9

Patient Name: _____ Date: _____

_____ tablet(s) / capsule(s) / dropper(s) / spoon(s)

_____ times a day,

Mix with hot water and stir. Do not mix with coffee or other liquid substances. Drink when temperature is suitable

1 hr before / during / 1 hr after - meals